

التاريخ: 2017/03/28 الرقم: 3603/2/1/HR

السادة هيئت الأوراق المالية المحترمين

Elm = #13

الموضوع: استقالت رئيس إدارة الدعم.

تحية طيبة وبعد،،،

بالإشارة إلى أحكام المادة (11) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 المعمول بها، يرجى التكرم بالعلم بموافقة مجلس الإدارة في اجتماعه رقم (2017/4) تاريخ 2017/03/23 على استقالة السيد/ ناصر عبدالرحمن بدر زياده- رئيس إدارة الدعم من العمل لدى بنك المال الأردني اعتباراً من مساء تاريخ 2017/03/30.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

الرئيس التنفيذي

هيئة الأوراق المالية الديوان الديوان الديوان الدائرة الادارية / الديوان الديو



Date: 28th March 2017

Ref: HR/1/2/3603

Messrs. Jordan Securities Commission

## Subject: The Resignation of the Chief Support Officer

With reference to article (11) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards for the Year 2004, kindly be informed that the Board of Directors of Capital Bank of Jordan decided in its meeting No. (4/2017) dated 23<sup>rd</sup> March 2017 to accept the resignation of **Mr. Naser Abdelrahman Bader Ziadeh** from his position as the Chief Support Officer of the Bank effective 30<sup>th</sup> March 2017.

Chief Executive Officer

Ala Qumsieh